

Notice of Sales Arrangements on Special Weather Condition
特別天氣情況之銷售安排通告

Name of the Phase of the Development : 發展項目期數名稱 :	Grand Jeté Phase 1 飛揚第 1 期
Special Arrangements : 特別安排 :	<p>Considering the weather condition, for the safety of the interested persons and the maintenance of order at the sales office, the arrangements for the selection of specified residential properties for Batch A applicable to the First Date of Sale as mentioned in the Sales Arrangements No. 2 issued on 28 June 2022 (including the attendance registration, balloting and selection of specified residential properties) shall be postponed to 3 July 2022 and carried out at the same time and venue for the original First Date of Sale as prescribed in the said Sales Arrangements No. 2.</p> <p>Save and except as expressly set forth herein, all other terms of the said Sales Arrangements No. 2 shall remain unchanged and in full force and effect.</p> <p>考慮到天氣情況及為保障有意認購人士的安全及維持售樓處秩序，有關 2022 年 6 月 28 日發出之銷售安排第 2 號所提及之適用於出售首日之第 A 批次揀選指明住宅物業之安排（包括報到登記、抽籤及揀選指明住宅物業）將順延至 2022 年 7 月 3 日，於上述銷售安排第 2 號就原本出售首日之相同時間和地點進行。</p> <p>除本通告明示之事項外，上述銷售安排第 2 號之所有其他條款均維持不變並繼續有效。</p>
Date of issue (發出日期): 2/7/2022	